


# ULTRA X 根管荡洗器维修手册




## ULTRA X Ultrasonic Activator Maintenance Manual

### 拆卸

### Disassembly

步骤 Step	示意图 Diagrammatic Sketch	说明 Description
1		用镊子将胶盖取出 Remove the rubber stopper with tweezers
2		用十字螺丝刀逆时针拆下螺丝 Remove the screws counterclockwise with the cross screwdriver

This Maintenance Manual is CONFIDENTIAL AND PRIVATE INFORMATION of Changzhou Sifary Medical technology Co., Ltd. Any unauthorized use, dissemination, forwarding, printing or copying of such information is strictly prohibited.  
本维修手册为本公司保密和专有信息。未经本公司授权，严禁任何针对本手册的使用、传播、转发、打印、复制行为。

3		<p>用手将电池盖取出后报废处理。即可按照安装步骤进行操作</p> <p>Remove the battery cover by hand and discard it , then operate according to the installation steps.</p>
4		<p>对于损坏的电池盖取出后，还需用十字螺丝刀逆时针拧出螺钉。</p> <p>For the damaged battery cover, it is necessary to use a phillips screwdriver to unscrew the screw counterclockwise after taking it out.</p>
5		<p>将断裂的注塑件用镊子取出后丢弃后参照安装步骤进行安装电池盖</p> <p>Remove the broken injection parts with tweezers and discard</p>

This Maintenance Manual is CONFIDENTIAL AND PRIVATE INFORMATION of Changzhou Sifary Medical technology Co., Ltd. Any unauthorized use, dissemination, forwarding, printing or copying of such information is strictly prohibited.

本维修手册为本公司保密和专有信息。未经本公司授权，严禁任何针对本手册的使用、传播、转发、打印、复制行为。

# 安 装

## Installation

步骤 Step	示意图 Diagrammatic Sketch	说明 Description
1		将新电池盖插在对应位置 Insert the new battery cover in the corresponding position
2		先将胶盖较小的一端穿过注塑件上对应的孔，再将电池盖装上。 First put the smaller end of the rubber stopper through the hole in the injection piece, and then put the battery cover on.
3		用十字螺丝刀顺时针将螺钉拧紧 Tighten the screw clockwise with the cross screwdriver

This Maintenance Manual is CONFIDENTIAL AND PRIVATE INFORMATION of Changzhou Sifary Medical technology Co., Ltd. Any unauthorized use, dissemination, forwarding, printing or copying of such information is strictly prohibited.  
本维修手册为本公司保密和专有信息。未经本公司授权，严禁任何针对本手册的使用、传播、转发、打印、复制行为。

4



用手将胶盖压紧

Press the rubber stopper tightly with your hands